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 בס"ד

   

 20.11.2022( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 ציונה שרוני  ,בנימין אקמן ,אהרן צוקר ,שלומית פורמנסקי, רוטר דוד, משה ישרוףפנינית אברך חברוני,  :וכחיםנ

 הרב בוחניק אורחים:

 אילן יעיש , אייל בן דוד חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 20.11.2022 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

 עדכונים: .1
. עדכון תב'ע שטחים חומים: הוגשה בקשה רוחבית של המועצה, 1

 %20מטה בנימין, עיקר הבקשה הינה תוספת של   יליישוב
מ'ר שטח מסחרי, שטחי  500 מבנה מהשטח המותר לבנייה עד
משטח המגרש, גובה בנייה מותר  %120הבנייה המותרים יהיו עד 

 יישוב. גם לתושבי ה קומות. הבקשה פורסמה  5הינו  עד 
תתקיים פגישה עם יוני ואיתי,  -.  קידום בנייה על שטח חום2

את הנושא,  לאחר  מכן  תתקיים פגישה מול בן מהנדס לקדם 
 המועצה.

המועצה לא מבצעת תכנון שינוים גיאומטריים,  -.תוכנית תמרור3
הוגשה בקשה מהמועצה, שהיא תממן את התוכנית היישוב  יבצע 

 בפועל. ממתינים לתשובה.
במידה והמועצה לא תאשר, הישוב יבוצע את העבודה, במקביל 

תמרור.  מכיוון שזה מסוכן, הישוב מבקש מהמועצה לאישור ועדת 
 השנים, וזה לא מבוצע.  נקבע 4להכניס לתוכנית תמרור מעל  

פגישה השבוע. בהתאם לכך נפעל, מיד לאחר שדרור יחזור 
 חופש.המ

היו אמורים להגיע לצבוע, נדחה עקב עיכובי  -.צביעת כבישים4
 קבלן, יגיעו במהלך השבוע.
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 טלי

 

 

 

 

 שבועיים

 -קידום תב'ע חשמונאים .2
במסגרת תכנון תב'ע חדשה ליישוב, ולאחר דיונים בנושא מספר 

 6, החלטת הועד הינה בנייה עד בפרויקטהקומות הניתנות לבנייה 
 .00, מעל  גובה קומות מעל פני השטח

 לקבלן.כתוב על ההחלטה הועבר מסמך 

 בוצע    7

 -המשך הליך גיוס רב ליישוב .3
מינוי רב זמני ב על הצורךהרב בוחניק הציג את עמדתו בפני הועד, 

 ליישוב )בהתנדבות או בתשלום( עד למינוי רב קבוע ליישוב. 
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 ועד היישוב דן בהצעה:
החלטה: הועד החל בתהליך איתור רב קבוע ליישוב, יש ביישוב 

 הרבה כוחות תורניים שיתנו מענה עד לסיום הליך האיתור.

 

 טלי

  -פארק כלבים .4
יש הסכמה להקמת פארק כלבים ביישוב, הצורך עולה מתוך פניות 

 של תושבים. 
 .2022יבוצע גיוס כספים לטובת הנושא, הנ'ל לא תוקצב ב

במקביל יבוצע מיפוי לאיתור מקום מתאים להקמתו. הוצעו מספר 
 חלופות הם יבחנו.  החלופה המקורית יתכן ולא רלוונטית.

 חודשיים בנגי   7

 המים:נושא  .5

הצעות מחיר לנושא החלפת מוני מים. טרם התקבלה  3התקבלו 
 החלטה על ספק. 

 ההמלצה הינה לקחת את הספק שהמועצה עובדת איתו.
לנושא בחינת פחת מים, פחת  גבית  –תבוצע פגישה עם משה 

 מים.

טלי,    
 משה

 מיידי 

 :2023תקציב  .6
 בקשה לתוספות תקציבים יעודיים.

 לנושא אבלים. ₪ 5000תקציב  -דת
 לאנשי חינוך.תקציב לערב הוקרה  -חינוך
 הגדלת תקציב לרכזי נוער. -נוער

 תוספת בהתאם למבנה הארגוני. -קהילה
 תוספת לקידום פרויקטים ביישוב. -שפע

יו'ר    
 ועדות 

 דצמבר

 -ועד דת .7
פורסם מכרז לרב ישוב, התקבלו קו'ח. המכרז מסתיים בסוף 

 החודש.
הרלוונטים בתום המכרז יבוצע סינון לקו'ח, יזומנו המועדים 

 לראיונות שיבוצעו עם נציגי הועד, ונציגי בה'כ.
 נציגי הועד: דוד, משה, שלומית.

 מיידי דוד  2 5

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


